

「燈箱遇上貓」作品展

See Translation



Linus Liu

December 24 at 10:28 AM · 🌐

希望大家有個歡樂聖誕!

🎧 【漫畫書發佈活動】1 + 1 = ∞
《燈箱遇上貓》作品展

1加1聯乘創作，探索港漫未來發展無限可能性!

《燈箱遇上貓》，由本地漫畫家 Felix Ip 葉偉青、廖光祖 Linus Liu 攜手合作。兩位漫畫家延續過往作品的香港情懷，二人筆下角色的《香港重機》燈箱君、《貓面具少年》杜小虎 貓面具少年 同框登場成漫畫主人翁，繪寫出令大人小孩都會心一笑的療癒故事。

香港藝術中心 Hong Kong Arts Centre 香港藝術中心（動漫基地）舉辦《燈箱遇上貓》作品展，讓觀眾了解今次聯乘創作的過程。成熟的燈箱君遇上佻皮的小虎，創造1 + 1 = ∞ 的魔法!

動漫基地將舉辦連串活動，包括藝術家分享會、工作坊等，敬請留意最新動向!

👉 展覽網頁：<https://t.ly/0wGAG>🛒 直接買書：<https://t.ly/fgfTV>

🎧 【Comic Book Launch Event】1 + 1 = ∞

Hongkong Machines X Cat Mask Boy: Timeless Encounter Exhibition

The collaborative creation explores unlimited possibility in the future development of Hong Kong comics!

Hongkong Machines X Cat Mask Boy: Timeless Encounter is the local crossover comic book co-created by Felix Ip and Linus Liu. Same as previous works by these two comics artists, this new comic book is on a theme of affection for Hong Kong. Interestingly, two respective original characters, Boxy Knight from Hong Kong Machines Series and Tiger from Cat Mask Boy, make their debut together as story protagonists. With a harmonious collaboration of two titles, the story is heart-warming and puts knowing smiles on adults' and children's faces.

To comprehensively introduce the artistic journey of two comics artists in this collaboration to the audience, Hong Kong Arts Centre (Comix Home Base) organises the Hongkong Machines X Cat Mask Boy: Timeless Encounter Exhibition. When the sophisticated Boxy Knight meets the smart Tiger, they create the magical equation: 1 + 1 = ∞!

Comix Home Base is organising a series of book launch events, including artist talks and workshops. Stay tuned for the latest updates!

👉 Exhibition Website: <https://t.ly/0wGAG>🛒 Purchase now: <https://t.ly/fgfTV>

《燈箱遇上貓》作品展

主辦：香港藝術中心（動漫基地）

特別鳴謝：重機小舖、CFORCAT PRODUCTION

Hongkong Machines X Cat Mask Boy: Timeless Encounter Exhibition

Organiser: Hong Kong Arts Centre (Comix Home Base)

Special Thanks: HongKongMachines Popup Store, CFORCAT PRODUCTION

📅 19.12.2023 - 29.01.2024

🕒 09:00 - 23:00

📍 香港藝術中心地下至四樓賽馬會展廊 | Jockey Club Atrium, G/F - 4/F, Hong Kong Arts Centre

免費入場 | Free Admission

#香港藝術中心 #hongkongartscentre #HKAC #漫畫 #原創漫畫 #香港漫畫 #香港原創 #Comics #Comicbooks #Hongkongcomics #Madeinhongkong #動漫基地 #ComixHomeBase #hkacartshop

See Translation